
Geachte Raadscommissie,

Bedankt voor mijn spreektijd. Mijn naam is Willem Bakker en ik ben voorzitter van de 

Stichting Ouderennetwerk West-Friesland. Ik vraag u om het Dorpshuis in Abbekerk te 

renoveren en het zwembad in Wervershoof te verplaatsen. Ik heb daarvoor 4 redenen namelijk 

het bestrijden van de eenzaamheid van ouderen, het actief blijven van ouderen, de 

woningnood en ons project om ouderen en jongeren met elkaar te verbinden. Wij denken daar 

ook financiële oplossingen voor te hebben. Het gaat om het volgende:

Stichting Ouderennetwerk West-Friesland zet zich in om de kwaliteit van leven te verbeteren 

van ouderen en hun naasten op het gebied van wonen, zorg en welzijn. Dit doen wij op 

verschillende manieren, waaronder vele korte lijntje creëren met verschillende organisaties. 

Zodat wij met een casus de juiste mensen kunnen benaderen om op die manier sneller dan 

gebruikelijk hulp te kunnen bieden. Ouderen wonen langer op zichzelf. Zo'n 48 procent van 

de ouderen voelt zich heel erg eenzaam, terwijl 18 procent van de jeugd datzelfde gevoel 

heeft. Wij van Stichting Ouderennetwerk West-Friesland vinden het van groot belang om de 

jeugd met de ouderen te verbinden, om zo gezamenlijk tot een oplossing te komen.

Wij hebben in corona tijd het voortgezet onderwijs benaderd met de vraag of de jeugd met IT 

in hun opleiding voor ons een website wilde maken. Wij hebben de vier leerlingen van het 

ROC Horizon College in Hoorn en Purmerend hierin de vrije hand gegeven. Dat heeft een 

heel mooi resultaat opgeleverd. U kunt dat zien op onze 

website www.ouderennetwerkwf.nl  Het was de jeugd die aan ons voorstelde om een vertaler 

op de website te maken, zodat Turkse, Marokkaanse en Engelse ouderen in hun eigen taal 

konden lezen waar wij ons zoal mee bezig houden. Bijna alle websites van de gemeenten in 

Nederland hebben dit niet, waardoor er veel informatie onthouden wordt voor deze ouderen. 

Dus ik hoop dat u gebruik maakt van deze tip.

Dorpshuizen zijn van groot belang om ouderen langer actief te laten zijn door leuke 

activiteiten aan te reiken. Dat is voor Stichting Ouderennetwerk West-Friesland dan ook de 

reden geweest om mee te doen aan het project Macth2Work. Wij kwamen met een 

projectvoorstel dat in dorpshuizen gerealiseerd moet worden. Met het RSG in Enkhuizen is 

een match gemaakt om ons project uit te voeren. Hiermee tonen wij aan dat wij ook in dit 

project ons doel bereiken en de jongeren met de ouderen koppelen. 

http://www.ouderennetwerkwf.nl/


Wij hebben aan alle wethouders met Wmo in hun portefeuille gevraagd hoeveel geld men 

tekort gaat komen sinds in 2019 de AVG wet werd aangescherpt. Hierdoor mocht men niet 

meer naar inkomsten vragen, waardoor mensen met een dikke portemonnee gretig gebruik 

konden maken van de Wmo.

De gevolgen van dit soort zaken waren o.a. het wegbezuinigen van een dorpshuis of een 

zwembad. De ouderen die hier heel veel gebruik van maken worden hier de dupe van. Terwijl 

de gemeenten juist meer moeten ondernemen om iets aan die verschrikkelijke eenzaamheid 

van ouderen te doen.

Stichting Ouderennetwerk West-Friesland heeft van tevoren al aangegeven dat dit soort 

praktijken zouden gaan gebeuren. Wat maakt het dan nog uit dat wij de jeugd van het 

voortgezet onderwijs willen laten inzien wat ouder zijn inhoud en wat daarbij komt kijken? 

Gemeenten zijn verplicht om ouderen langer zelfstandig te laten wonen, met eventueel 

hulpmiddelen of huishoudelijke ondersteuning vanuit de Wmo. Neem dan niet hun enige 

veilige ontmoetingsplek af. Wij leven in West-Friesland in een waterrijk gebied. Dus hoe 

mooi is het dan dat ouderen met hun kleinkinderen naar zwemles gaan, waar zij andere 

mensen ontmoeten en de kinderen zwemmen leren. Het lijkt mij voor gemeente Medemblik 

geen probleem om het zwembad in Wervershoof naar de reeds beschikbare plek te verhuizen. 

Dan is het gelijk nieuwbouw, kan het weer voor jaren mee, en kunnen woningen geplaatst 

worden op de plek waar het zwembad heeft gestaan. Dan maak je iedereen blij. De jeugd 

krijgt dan de kans om in hun eigen dorp te blijven wonen, de ouderen kunnen naar zwemles 

met hun kleinkind of zelf baantjes zwemmen om fit te blijven. En de eenzaamheid wordt een 

halt toegeroepen. Hoe mooi kan je het bedenken.

In Abbekerk staat een grandioze ploeg klaar om het dorpshuis overeind te houden, maar zij 

zijn wel heel lang door de gemeente aan het lijntje gehouden. Eerst keurde de gehele raad 

unaniem goed dat er gerenoveerd zou worden. Op het laatste moment kwam men ermee dat 

het wegbezuinigd werd omdat er geld tekort is bij de jeugdzorg. Terwijl er drie pagina's vol 

hebben gestaan in het NHD van Follow the Money hoeveel geld gemeenten  kwijtraken aan 

graaiers in de jeugdzorg. De goede zorgverleners daar natuurlijk buiten gelaten is allang 

aangetoond dat veel behandelmethoden niet of onvoldoende helpen. Wij zijn dan ook van 

mening dat een deel van het geld van de jeugdzorg bestemd kan worden om het dorpshuis in 

Abbekerk te renoveren en het zwembad in Wervershoof te verplaatsen. 



Beste Raadscommissie we kunnen overal lezen dat ouderen zo lang mogelijk op zichzelf 

moeten blijven wonen met ondersteuning van de gemeenten/regering. En juist in die kleine 

dorpen is het van groot belang dat de buurthuizen blijven bestaan en niet verpieteren. Als het 

dorpshuis in Abbekerk wordt opgeknapt dan bespaart dat veel werk en geld voor al die 

vrijwilligers die dit buurthuis overeind willen houden om jongeren én ouderen een fijne tijd te 

laten beleven. Eén dorpshuis per dorp is genoeg. Andijk heeft drie dorpshuizen. Als daar ook 

één dorpshuis van wordt gemaakt dan scheelt dat ook weer veel subsidiegeld.

Stichting Ouderennetwerk West-Friesland wenst de Raadscommissie veel wijsheid toe in het 

te nemen besluit om de begroting van 2022/ 2025 op de juiste manier in te vullen.


